



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
PUBLIC NOTICE**

44/23

6 November 2023

**FISHERY MANAGEMENT COMMITTEE MEMBERSHIP
APPLICATIONS OPEN**

The Shire of Christmas Island is seeking applications from members of the public to join the Shire of Christmas Island Fishery Management Committee.

The FMC was created as a response to the proposed CI Draft Fisheries Ordinance in 2020. It has been pivotal in informing the agreed approach between Islanders and the Commonwealth in managing the fisheries responsibly.

Interested parties can nominate to join the FMC through contacting the Shire CEO David Price during office hours at 9164 8300 or by email shire.ceo@shire.gov.cx by end of business November 18th 2023.

David Price
Chief Executive Officer



圣诞岛郡
公告

44/23

2023年11月06日

渔业管理委员会（FMC）成员
开放申请

圣诞岛郡正在向公众开放加入圣诞岛郡渔业管理委员会的申请。

渔业管理委员会是在2020年根据拟议的《渔业条例草案》成立的。它在告知岛民和英联邦在负责地的渔业管理方面商定的办法方面发挥了关键作用。

感兴趣的各方可在办公时间致电9164 8300 或通过电子邮件ceo@shire.gov.cx 联系Shire首席执行官David Price，提名加入FMC。申请截至2023年11月18日办公结束时间。

大卫·普莱斯
首席执行官



**SHIRE PULAU KRISMAS
NOTIS AWAM**

44/23

3 November 2023

**KEAHLIAN JAWATANKUASA PENGURUSAN PERIKANAN
PERMOHONAN DIBUKA**

Shire Pulau Krismas sedang mencari permohonan daripada masyarakat untuk menyertai Jawatankuasa Pengurusan Perikanan Shire Pulau Krismas.

FMC telah diwujudkan sebagai respon kepada Ordinan Perikanan Draf CI yang dicadangkan pada tahun 2020. Ia menjadi penting dalam memaklumkan pendekatan yang dipersetujui antara Penduduk Pulau dan Komanwel dalam menguruskan perikanan secara bertanggungjawab.

Pihak yang berminat boleh mencalonkan diri untuk menyertai FMC dengan menghubungi Ketua Pegawai Eksekutif Shire David Price pada waktu pejabat di 9164 8300 atau melalui e-mel shire.ceo@shire.gov.cx sebelum akhir hari pada 18 November 2023.

David Price
Ketua Pegawai Eksekutif